
Dagsorden og referat 
Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde på Filstedvejens Skole.  

Dato: 13. januar 2020 

Tid: kl. 17:00 – 19:00 

Mødested Dagsorden Talerække Referent Forplejning Tidtager Fraværende 

Lokale B   RW   Mark Chapman 

Louise Larsen 

Jesper Andersen 

 

Afbud:  

 

Ordstyrer: Formanden 

 

Forkortelse af deltagende medarbejdere: 

PR: Peter Rasmussen, RW: Rolf Wesselhøft, CP: Caroline Pedersen, JK: Josefine Knudsen, BJ: Birte Johnsen 

Fra elevrådet: Formand: Juliane Wosylus, næstformand: Zelina Gade Nordstrøm 

Forældrerepræsentanter: Pernille Sønderby Nielsen, Susi Bolander, Søren Toft Joensen, Sidse Kristensen. 

Gæst: Anders Møller 

 

Tid Emne og ansvar Hvad 
skal vi 
udrett
e? 
(O/D/
B) 

Proces Referat/noter/beslutning 

 Elevråd herunder opfølgning 
på spm. Vedr. skolebod. 
 

 

  Gallafest: 
Elevrådet fremlægger udkast til gallafest. 
Sted: Torvet eller hallen. 
JK foreslår at bruge alrummet, da det giver bedre mulighed for udsmykning og er mere hyggeligt. 
Elevrådet har forhørt sig hos eleverne og der er opbakning til en skolefest. 



Skolebestyrelsen bakker fortsat op om arrangementet. 
 
Bæredygtighed i skoleboden: 
Der anvendes allerede overvejende bøtter m.m. i genbrugsplast og andet bæredygtigt materiale i skoleboden. Der 
kommer også nyt bæredygtigt emballage. Det betyder, at der kommer en prisstigning – omfanget kendes ikke endnu. 

 AULA Status på 
implementeringen af AULA  
Anders Møller deltager (IT) 

  Anders: 
Positiv feedback på AULA-teamets hjælp i opstartsperioden. 
Der kommer ikke mange henvendelser fra forældre længere vedr. brugen af AULA. 
Vi er kommet godt i gang. Der er stadig dele af AULA, som vi ikke anvender så meget endnu, f.eks. ift. fildeling. 
Informationen skulle gerne være mere målrettet nu, i forhold til det gamle forældreintra. 
 
Forældre:  
Det kunne være rigtig godt, hvis kalender-funktionen blev brugt noget mere. Særligt, når der er noget forældre og 
elever skal huske. 
Forslag: Se hvordan Stolpedalsskolen anvender kalenderen. 
Kontaktbog: Hvordan er vi sikre på, at man bruger den rigtige kontaktbog?  
Historikken som man havde i ”den gamle” kontaktbogen savnes.  
Kan menuen til skoleboden lægges op som tekst, så man ikke skal klikke på et link? Det ser Anders på. 
 
PR: 
Ifølge skoleforvaltningen er der flere brugere på AULA, end der var aktive brugere på forældreintra. 
 

 Høring vedr. ny 
tildelingsmodel, PR 
fremlægger på mødet. 
 

  PR gennemgik Filstedsvejens Skoles høringssvar. 

Overordnet finder skolen den nye ressourcemodel hensigtsmæssig og vil tage godt imod den foreslåede model. 

Skolebestyrelsens kommentarer kommer med i det endelige høringssvar.  

 Legeplads – klar til 
udvalgsbeslutning 
 

  Vi afventer udvalgsbeslutningen den 14. januar. 
Alt efter udfaldet vil skolebestyrelsen udtale sig.  

 Opfølgning på 
suppleringsvalgsdrøftelse 

  Det er ikke muligt at holde ”utidige valg”, her er suppleringsvalg muligheden. 
 
Da der ikke er grundlag for supplerings- eller nyvalg, kan nuværende skolebestyrelsesmedlemmer overveje, om de 
ønsker at fortsætte i skolebestyrelsen. 

 Kvalitetsrapport: 
Bestyrelsens kommentarer 
og håndtering 

  Datarapport udsendes, PR gennemgår på mødet. Bestyrelsen bedes forholde sig til flg.: (max 10 linjer) 
- Beskriv kort hvilke opmærksomhedspunkter I får som skolebestyrelse på baggrund af skolens resultater 

(datarapport): 



 

1. Trivsel 
2. Fællesskab 
3. Faglighed 

 
- Beskriv kort hvorledes I vil følge op på skolens resultater. 
- Beskriv kort skolebestyrelsens væsentligste indsatser i de kommende 2-3 år 

 

PR udarbejder på baggrund af input fra skolebestyrelsen, kommentarer til kvalitetsrapporten. 

 

 Orientering: 
Formand 
Skoleleder 
Personale 

  Formand: Ingen 
Skoleleder: Vi har haft besøg af Arbejdstilsynet og fik i den forbindelse tildelt grøn smiley. 
Personale: Ingen 

 Næste møde:  
 

B  Budget godkendelse forår (forventet at kunne sagsbehandle)  
Ordensregler 

 Kommende møde:   Lokalt arrangement, elevdemokrati 

 Eventuelt    

 Lukket møde O   

 

 


